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Secretariaat: Severinusstraat 17, 6096 BS Grathem. Tel. 0475-451829  jchevers@kpnmail.nl 
 

JAARVERSLAG 2016 
 

De Dorpsraad Grathem is op een brede basis, zowel binnen als buiten onze kern, actief in de 

belangenbehartiging van ons dorp. Hiervoor hebben bestuursleden zitting in verschillende 

bestuursorganen, overlegorganen en werkgroepen in de gemeente Leudal. We behartigen daarbij de 

belangen op plaatselijk, gemeentelijk en provinciaal niveau. Leden van het bestuur bezochten diverse 

vergaderingen en voorlichtingsbijeenkomsten. 

 
Samenstelling Bestuur. 
Theo Rittersbeek (voorzitter)    Jan Vossen 
Jan Evers (secretaris)     Pascal Smeets 
Caspar Koninkx (vicevoorzitter)   Ina Pennekamp (adviseur t.m. nov. 2016) 
Marc Gelissen (penningmeester)    Harrie Parren (adviseur) 
       
Activiteiten in 2016. 

* De 9e jaarvergadering werd op maandag18 april gehouden in "De Nassaurie”. Hierbij waren  

31 personen aanwezig (excl. bestuur) 

* De Dorpsraad heeft afgelopen jaar 10x vergaderd. Tevens bezocht het bestuur verscheidene recepties 

en andere gelegenheden. 

* Er werden vergaderingen bijgewoond van het Dorpsradenoverleg Leudal (DOL), "Ôs Dörp", de 

gemeente Leudal en Synthese. 

* Diverse vergadering werden gehouden met als thema  "Kermis in 2016 en volgende jaren". 

* Veel aandacht werd  in 2016 aan "Ôs Dörp" besteed. Er werden diverse vergaderingen bijgewoond. 

Kern van de vergaderingen was het nieuwe convenant Dorpsplatforms Leudal. 

* Gemeente Leudal en "Ôs Dörp" : Kern van dit project is  dat de bewoners zelf gaan bepalen hoe hun 

dorp er in de komende 10 jaar zal gaan uitzien. Het moge duidelijk zijn dat bezuiniging het uitgangspunt 

is. De Dorpsraad heeft dit project in 2016 op de voet gevolgd en de vinger aan de pols gehouden. 

Kern van deze vergaderingen waren: Accommodatie, Subsidies, Vastgoed en Initiatieven. 

* Jan van Willick (Accountmanager Private Banking/Seniorenadviseur) bezoekt de vergaderingen van de 

Dorpsraad. Hij wil op de hoogte blijven van alles wat er in het dorp leeft. De Rabobank vindt het 

uitermate belangrijk dat de leefbaarheid in de kleine kernen gegarandeerd blijft. 

* Tijdens de jaarvergadering werd Kees van der Ham in het zonnetje gezet. Kees heeft van af het begin 

van de oprichting van de Dorpsraad deel uitgemaakt van de werkgroep Buitengebied. 

* Het bestuur van de Dorpsraad heeft afgelopen jaar diverse malen het onderwerp "Actiepunten voor 

komende jaren" op de agenda geplaatst. Dit betreft o.a. woningbouw, verkeersveiligheid, kermis, 

dagbesteding en sociale ontmoeting, Grathemermolen, wandelen in en rond Grathem, 

samenwerking/fusie sportverenigingen,één goede doelenactie en jeugdactiviteiten. 

*  Ook de Dorpsraad nam deel aan de Rabobank Clubkas Campagne. 

*  De Dorpsraad heeft ook deelgenomen aan de vergadering "Beleidskader, subsidies en 

accommodaties" van de gemeente Leudal. 

* De bestuursleden Theo Rittersbeek en Pascal Smeets houden de ontwikkelingen bij aangaande 

"Kermis in de toekomst". 

* Regelmatig stond het agendapunt "Hoe maken we de jaarvergadering aantrekkelijk" op de agenda. 

* Op 30 september 2016 werd ook in Grathem de 11e Reanimatie Estafette Limburg gehouden. 

* N.a.v. het onderwerp Buurt WhatsApp op de jaarvergadering gingen diverse personen deelnemen aan 

dit preventieproject. 
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* Op 7 november 2016 nam Ina Pennekamp wegens verhuizing naar Veghel afscheid van de Dorpsraad 

Grathem. 

Ina was van de oprichting betrokken bij het wel en wee van de Dorpsraad. 

* De Dorpsraad hield zich afgelopen jaar ook bezig met het onderwerp: Marktkramen op het 

Nassauplein. Hierover werd overleg gevoerd met de gemeente Leudal. 

* Een ander belangrijk onderwerp voor de Dorpsraad is de profilering van de Dorpsraad bij nieuwe 

bewoners van Grathem. 

* De Dorpsraad verleende hand en spandiensten bij het plaatsen van de kerstboom bij de Nassaurie. 

* Op 11 december 2016 is het vervoer overgegaan van Veolia naar Arriva. Het geheel is niet vlekkeloos 

verlopen. De Dorpsraad heeft op verzoek van enkele inwoners actie ondernomen naar Arriva en de 

Provincie Limburg. Gelukkig met enig succes, al zijn niet alle problemen opgelost. 

 

 

Werkgroepen. 
 

Werkgroep Buitengebied. 

 De werkgroep heeft in 2016 driemaal een wandeling georganiseerd, welke als zeer informatief 

beschouwd mogen worden. Jammer dat er zo weinig mensen hebben deelgenomen.  

 Er is door de werkgroep deelgenomen aan de zwerfvuilactie 2016. 

 De ijsvogelwand is voltooid. 

 In het kader van het "Project Akkerranden" zijn diverse gebieden met bloemenzaad ingezaaid, 

sommige met succes, andere gebieden bleven achter. 

 Er zijn informatiebordjes langs de wandelroutes geplaatst. 

 Door het jaar heen moesten links en rechts diverse herstelwerkzaamheden worden uitgevoerd. 

Jammer dat de werkgroep helaas ook dit jaar weer diverse vernielingen heeft moeten herstellen. 

 Het Professor Hentrichpad is opnieuw semi verhard en tevens verbreed.  

 Er wordt aan een nieuw flyer gewerkt. 

Werkgroep Wonen, Verkeer en Veiligheid. 
 De werkgroep heeft de slechte verlichting langs de weg van Grathem naar Kelpen-Oler bij de 

gemeente aangekaart. Dit onderwerp staat nog steeds op de agenda. 

 Andere aandachtspunten zijn o.a.: Zebrapad op de Dorpstraat, verkeersremmers in de 

Brugstraat, parkeerproblemen in de Constantijnstraat. Betreffende al deze onderwerpen werd er 

overleg gevoerd met de verkeersdeskundigen van de gemeente Leudal. 

 Ook de Grathemermolen is een steeds terugkomende agendapunt. 

 Een andere onderwerp dat nog steeds de aandacht van de werkgroep heeft zijn de 

starterwoningen. 

Werkgroep Jeugd. 
 Diverse foto's van gelegenheden als o.a. St. Nicolaasviering, Koningsdag, Nationale 

Buitenspeeldag werden op de website van de Dorpsraad geplaatst. 

 Dankzij de inzet van de leden van de werkgroep en vrijwilligers kan de werkgroep terugkijken op 

een succesvol jaar. 

 Zowel Koningsdag en de Straatspeeldag waren beide een succes. 

 De St.Nicolaasintocht alsmede het feest in de zaal waren een geweldig succes. 

 Ook de 1e Bingomiddag mocht zich verheugen op een groot aantal deelnemers. Voor herhaling 

vatbaar. 
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 Geweldig opkomst (50 kinderen) bij het Statierauke. 

 De werkgroep dankt de diverse sponsors en de inwoners voor hun gulle gaven. 

Werkgroep Verenigingen. 
 De 1e Goede Doelen Actie in Grathem mag zonder meer een succes worden genoemd. De 

opbrengst bedroeg ruim € 4700,00 

Werkgroep Welzijn. 
 Het project "Samen Tafelen" was in 2016 zeer succesvol. Veel mensen hebben genoten van de 

heerlijke maaltijden die door de vrijwilligers werden klaar gemaakt. 

 De activiteiten van het Huiskamerproject vinden in zaal Geraats plaats. 

Grathem, 10 april 2017 
T.L. Rittersbeek (voorzitter)  J.C.H.A. Evers (secretaris) 


